
   
 

Österåkers framtida klimat  

  

Hej   

  

Genom Parisavtalet 2015 enades världens länder om att den globala temperaturökningen bör 

begränsas till 1,5 grader. För att lyckas med det måste utsläppen av koldioxid halveras senast 

till 2030 och användningen av fossila bränslen måste minska drastiskt. Nu vet vi tyvärr att 

klimatförändringarna går betydligt snabbare än vad som förväntades då. Se fakta i Johan 

Rockströms föredrag ”Jordens framtid i Antropocen” presenterat av Anders Wikman.   

  

Gemene man har märkt att året 2020 har varit mycket varmt och forskningen visar att det är 

det varmaste året sedan mätningarna började. Detta är en bekräftelse och ett synligt bevis på 

förändringar som alla nu kunnat uppfatta. Framförallt är många i den unga generationen väldigt 

oroade.  

 

I det här akuta läget är det bråttom att Österåkers kommun har planer som bidrar till att nå de 

globala målen. Vad vi kan se finns varken någon gällande hållbarhetsstrategi eller 

några miljömål satta för kommunen (de gamla gick ut 2019), och inte heller någon klimat- 

och energistrategi (den gamla går ut nu). Det är till exempel förvånande att detaljplanen för 

Näsängen 1 ställts ut innan de dokument som ska styra planeringen blivit utarbetade. Det 

skulle behövas ett politiskt beslut att tjänstemännen och nämnden ska prioritera för framtiden 

avgörande styrdokument framför detaljplaner och andra planeringsuppdrag.    

   

Vi vill ställa två frågor till ert parti som vi i Naturskyddsföreningen kan redovisa för våra 

medlemmar och andra intresserade i Österåker:   

1.     Kommer ni att agera för att skynda på utarbetandet av kommunens strategier mot 

klimatkrisen?   

2.     Vad mer kommer ni göra för att förhindra en framtida katastrof?    

   

Vi skulle vilja ha svaren senast den 1 februari för att kunna redovisa ert partis hållning i dessa 

frågor.  
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https://www.youtube.com/watch?v=6no6Oa3l4FU&t=107s

